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花儿芬芳，感谢雨露的滋养；鸟儿飞翔，感谢天空的宽广；鱼儿欢畅，感谢溪水的流淌；你我成长，感谢父母的育养。感恩节到了，祝你们幸福安康！以下是为您整理的《同学感恩节英文祝福短信》，希望大家能够喜欢。>【篇一】 1.i wouldn’t want...
花儿芬芳，感谢雨露的滋养；鸟儿飞翔，感谢天空的宽广；鱼儿欢畅，感谢溪水的流淌；你我成长，感谢父母的育养。感恩节到了，祝你们幸福安康！以下是为您整理的《同学感恩节英文祝福短信》，希望大家能够喜欢。
>【篇一】
1.i wouldn’t want to spend thanks-giving with anyone else.我只愿和你共度感恩节。
2.what a wonderful time to be together.在一起的时光多么快乐。
3.thanksgiving just won’t be the same without you.没有你，感恩节就不会一样了。
4.this will be our first thanksgiving apart.这将是我们第一次不在一起过感恩节。
5.thanksgiving is a time when i tell you that i love you.感恩节就是我告诉你我爱你的时候。
6.thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids.孩子们，感恩节这时刻，我们要说：我们都爱你们。
7.thanksgiving is the best holiday of the year.感恩节是一年中的节日。
8.i love to eat, so i love thanksgiving.我爱吃，所以我爱感恩节。
9.i hope you are feeling thankful after your supper.希望你吃过晚饭后有感恩的心情。
10.i am getting hungry just thinking about it.一想到它我就饿了。
11.i will be home for thanksgiving, so save a little turkey for me.我会回家过感恩节，所以请留点儿火鸡给我。
>【篇二】
Have a FULL Thanksgiving day
Warm wishes at Thanksgiving
Thanksgiving wishes for you and your family
From all of us to all of you at Thanksgiving
I love to eat, so I love Thanksgiving
Thanksgiving is the best holiday of the year
Thanksgiving is a great time to tell you that we love you kids
Warm wishes at Thanksgiving. 在感恩节衷心地祝福你们
Happy Thanksgiving day!
感恩节 “患难见真知”，谢谢你帮我度过难关！
Thanksgiving day \"adversity shows insight,\" thank you help me tide over their difficulties!
感恩节 谢谢你和我同舟共济！
Thanksgiving day thank you and i together!
感恩节 千言万语，表达不了我的感激之情，我只能说，我已铭记在心。
Thanksgiving day i cannot express the gratitude of, i can only say that i have in mind.
感恩节 您的恩情，我没齿难忘。
Thanksgiving day your kindness, i did not tooth unforgettable. 感恩节 大恩大德，铭记在心。
Thanksgiving day your help would be timely help, i feel grateful!
感恩节 谁言寸草心，报得三春晖！
Thanksgiving day who statement inch grass heart, reported in the
apartments!
感恩节 给你添了太多的麻烦，真是不好意思！
Tim thanksgiving day to you too much trouble, really sorry!
感恩节 谢谢你给我的关怀，把我宠坏，宠得我不知不觉飞起来，才知道冥冥之中有安排。 Thanksgiving day thank you for giving me the concern, spoiled me, i was unwittingly the inability to fly to know arrangement.
感恩节 懒得客气地来和你说谢谢，咱们到哪个馆子里撮一顿，唠唠嗑，如何？
Thanksgiving day too lazy to and politely said thank you, we both that which crack with front teeth, how?
感恩节 衷心谢谢你为我所做的一切！
Thanksgiving day, i sincerely thank you for doing everything! 感恩节 谢了，哥们，下次有事儿别忘了找我！
Thanksgiving day although you twice saved my life, but are you willing to, i can not for you.
既然我不领你的情，自然也不必说好听的话拍你马*。
Since i do not receive your feelings, naturally there is no need to shoot that good so you马*.
感恩节 你在家吗老兄，这几天连个人影都没了。
Thanksgiving day you at home? These days, not even a personal video. 这么搞的嘛，你家伙也真是的。不跟你玩了。
So engaging in the place, you really have the guy. not with you playing. 感恩节 谢谢你帮我，祝你快乐，愿你岁岁平安，事事如意。
Thanksgiving day thank you help me, i wish you a happy, willing to your peace, and all the best.
From all of us to all of you at thanksgiving.我们全体祝你们感恩节快乐。
>【篇三】
第1条、愿你有个美好的感恩节!
May you have a wonderful thanksgiving!
第2条、感恩节里更加爱你。
Love you more on Thanksgiving Day.
第3条、感恩节请不要暴饮暴食。
Please don\'t eat too much at Thanksgiving.
第4条、我真的希望你能来过感恩节。
I really want you to be here for Thanksgiving.
第5条、今天是感恩节，我要对你说我爱你。
Today is Thanksgiving Day, I want to tell you that I love you.
第6条、虽然感恩节你不能和我们在一起，但是我们会想念你的。
You can\'t be with us on Thanksgiving, but we\'ll miss you.
第7条、感谢有你，我真诚的朋友!
Thank you, my sincere friend!
第8条、我只想与你共度感恩节。
I just want to spend Thanksgiving with you.
第9条、在这个家人团聚的节日里，见不到你，我会很难过。
In this family reunion holiday, I can not see you, I will be very sad.
第10条、希望我们共度的第一个感恩节将成为我们回忆里最美好的时光。
The first Thanksgiving we hope to spend together will be the best time in our memory.
第11条、感恩节里尽情享受快乐吧。
Happy Thanksgiving day.
第12条、盼望能和你一起共度感恩节。
Hope to spend Thanksgiving with you.
第13条、感恩节要说我们都爱你们。
Thanksgiving Day to say we all love you.
第14条、感恩节快乐！
Happy thanksgiving!
第15条、在感恩节，我们要想到那些不幸的人们。
On Thanksgiving Day, we have to think of those unfortunate people.
第16条、今天是感恩节，衷心祝福你!
Today is Thanksgiving Day, I sincerely wish you!
第17条、没有你的感恩节像缺了点什么。
There\'s nothing missing from your Thanksgiving Day.
第18条、感恩节是一年中的节日。
Thanksgiving is the best holiday of the year.
第19条、好好享受美味的感恩节火鸡吧!
Enjoy the delicious Thanksgiving turkey!
第20条、愿你有个美好的感恩节！
May you have a wonderful thanksgiving!
第21条、在感恩节，衷心地祝福你们。
On Thanksgiving Day, I sincerely wish you.
第22条、希望你的生活里充满了欢乐、关爱和奇迹。
Hope that your life is full of joy, love and miracles.
第23条、我们第一次共度的感恩节是我们最美好的时光。
Our first Thanksgiving is our best time.
第24条、希望你吃过感恩节晚餐后能生出点感恩之情。
I hope you can give birth to a feeling of gratitude after Thanksgiving dinner.
第25条、给你们全家感恩节的祝福。
Thanksgiving wishes for your family.
第26条、这将是我们第一次不在一起过感恩节。
This will be the first time we\'re not together for Thanksgiving.
第27条、家人团聚的节日里，不能看到你，我会感到难过。
Family reunion holiday, can not see you, I will feel sad.
第28条、感恩节是对你表白的时候。
Thanksgiving Day is a time for you to express your love.
第29条、孩子们，感恩节这时刻，我们要说：我们都爱你们。
Children, Thanksgiving Day, we say: we all love you.
第30条、感谢有你，我真诚的朋友！
Thank you, my sincere friend!
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